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新闻稿
德国旭格国际集团2015年整体业绩取得增长，持续看好中国市场
中国上海，2016年7月X日 —— 近日，节能建筑外立面的全球领军企业德国旭格国际集团（以下简称“旭格”）发布2015年全球财报。财报显示，2015年旭格总营业额实现同比增长，两个业务部门：铝合金业务和PVC-U业务，均取得不俗表现，公司总营业额达到14.3亿欧元。其中，铝合金业务达到11.985 亿欧元，同比增长3%。此外，公司一如既往地重视创新和研发投入，全年用于技术、服务和销售方面的投入总计为3190万欧元。2015年，旭格在全球80 多个国家拥有4,630名员工。
过去一年中，全球市场对于智能型、一体化、可持续的现代建筑外立面需求稳步增长，这些需求包括设计灵活、功能多样等。得益于此，旭格在全球市场内取得了稳健增长。在中国，旭格通过区域化渗透，持续深耕和贴近本地市场。随着在20个城市建立销售网络，旭格正逐渐完善本地布局版图，夯实本地服务和技术力量。在“十三五”规划开局之年，旭格又开幕了中国展厅及技术培训中心，不仅为公司在中国的未来发展再添筹码，更表达了旭格对中国市场的高度决心和重视。
持续投资，致力于创新和研发
除了业务取得增长之外，旭格还将加大在技术和研发方面的投入。公司将在2020年前向旭格总部增加7500万欧元投入进行扩建，为今后的发展提供硬件设施和软件基础。该投资包含一个“创新和发展中心”，以进一步稳固和强化旭格在业内的技术领头羊地位。中心内部空间, 灵动地设计，更好地服务于客户培训或产品展示。旭格国际集团执行合伙人兼执行总裁Andreas Engelhardt在提及项目时说道，“旭格员工、股东、所在社区以及市场都将会从中受益。
展望中国市场 
就区域而言，中国已成为旭格最大的海外市场之一，被视为推动旭格全球业务发展的强劲引擎。旭格在北京、上海、深圳、香港和台湾共设有130余名高水准工程师、销售人员和专业市场团队，并成立了6个销售中心。因此，旭格能够为中国市场的所有客户提供快捷、零距离的服务和咨询。2016年6月，旭格中国展厅及技术培训中心正式启用，它整合产品展示、设计咨询、加工备件、培训售后等在内的生命周期管理服务。
Andreas Engelhardt表达了对中国市场的认可和期望，“在中国上海成立展厅及技术培训中心是我们富有深意的战略举措，作为在华发展的全新里程碑，这将帮助我们深化市场布局。同时，它将提供一个产品品质的展示平台，为加工商和建筑师提供全方位的服务。”
“旭格在全球市场的业务增长来源于正确的战略布局、技术实力和领先理念。这使我们对旭格未来在中国的发展更加信心满满。”德国旭格国际集团大中华区执行总裁君特·施特劳斯如是说：“我们正在‘步步为赢’地实现对中国市场的承诺。”
旭格 – 门、窗和幕墙系统解决方案的供应商

旭格与全球铝合金、PVC-U 及电气合作伙伴、建筑师、开发商及投资商携手创造可持续发展的建筑外立面，以人为本，专注人、自然和科技的和谐统一。在满足设计、舒适及安全方面最高要求的同时，旭格铝合金和PVC-U 门、窗、幕墙系统通过节能降低碳排放，保护自然资源。公司为新建筑和翻新改造项目定制产品，满足各气候区用户的个性化要求，并在项目全程提供全方位的服务。旭格在全球80 多个国家拥有4,630名员工和12,000 个合作伙伴。 2015 年，集团的年销售额达到14.30 亿欧元。更多信息请访问www.schueco.com.cn
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Schüco Annual Financial Report 2015:
Increase in turnover for 2015 and look for further growth in China
Shanghai, China, July X –  Schüco, a leading company in the field of sustainable building envelopes, reported a slight increase in turnover for 2015 compared to the previous year. With the sale of window, door and façade systems made from metal and PVC-U, Schüco saw its 2015 financial year come to a successful conclusion, posting turnover of €1.430 billion. The Metal division generated a turnover of €1.1985 billion and therefore an increase in turnover of 3%. Overall, investment in technology, service and sales during the financial year amounted to €31.9 million. In 2015, Schüco employed an average of 4,630 staff in more than 80 countries around the world.
The company profited from the steadily increasing market requirements for sustainable, modern building envelopes with a flexible design, versatile functions and intelligent networking. In China, Schüco kept carrying out the “regional penetration” strategy for further localization. With the establishment of sales offices and representatives in 20 Chinese cities, Schüco has gradually built up a completed local landscape, based on which, better services and technical supports can be provided. In 2016, which marks the start of China’s “13th Five-Year Plan”, Schüco opened its showroom and Technical Training Center in Shanghai, creating conditions for further growth in China, a key market and a focus of development for Schüco.
Constant investment to focus on innovation and technological leadership
Besides having an increase in turnover, Schüco will increase investment in technology and research. It is investing an additional 75 million euros by 2020 in order to create the structural framework for further growth. The investment will include creating the “Innovation and Development Center”, with the aim of continuing to extend the company’s technological leadership. 

“This will benefit all employees, the shareholders of Schüco, the city of Bielefeld and our region,” Mr. Andreas Engelhardt Managing Partner and CEO Schüco International KG said.
Outlook for 2016: an optimistic attitude to China’s market
Regionally, China has become one of the largest overseas market for Schüco and it is seen a strong engine that promote Schüco’s global business development. With more than 130 highly skilled engineers and sales and marketing professionals and 6 sales hubs in Beijing, Shanghai, Shenzhen, Chengdu, Hongkong and Taiwan, Schüco offers prompt and close services and consultations for all customers in China. In June 2016, new Showroom and Technical Training Center in Shanghai officially opened. It displays life cycle management services for products, design consulting, spare parts processing, training and after-sales services, among other areas.
“For us, the decision to open a showroom in Shanghai and set up the Technical Training Center was a strategic one. With it, we have reached a new milestone in China, which will help to strengthen our market presence. The new spaces provide a platform which will bring the quality of our products to life and present our comprehensive range of services for fabricators and architects,” Andreas Engelhardt said and expressed his recognition and expectations to the Chinese market.
“Schüco has an increase in turnover in global market because of the correct strategic layout, technical strength and leading concept, which makes us more confident in China’s development in the future,” said Günter Strauss Executive Director Schüco Greater China. “With each step forward we are demonstrating our commitment to the Chinese market.”
Schüco – System solutions for windows, doors and façades
Together with its worldwide network of metal, PVC-U and electrical partners, as well as architects, specifiers and investors, Schüco creates sustainable building envelopes that focus on people and their needs in harmony with nature and technology. Metal and PVC-U window, door and façade solutions from Schüco meet the highest requirements in terms of design, comfort and security. At the same time, CO2 emissions are reduced through energy efficiency, thereby conserving natural resources. The company delivers tailored products for newbuilds and renovations, designed to meet individual user needs in all climate zones. Everyone involved is supported with a comprehensive range of services at every stage of the construction process. With 4630 employees and 12,000 partner companies, Schüco is active in more than 80 countries and achieved a turnover of 1.430 billion euros in 2015. For more information, visit www.schueco.com.cn
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